

### SECOND QUARTER OF 2024/2025

## D4-L2 DISTRICT MEETING

Sponsored by: Foothill Zone, Chairman: Iris Ho

Please make checks payable to District 4L2 and mail to Isabel

Caldera

Mailing address: Lions intl District 4L2

P.O. Box 911012

Commerce, CA 90091

Email: isabelcaldera7@gmail.com

Zelle: lionsD4L2.treasurer@gmail.com

A copy of the payment confirmation must be sent to CT Isabel's email.

Booked representatives are required to pay.

Each president and chapter please donate a raffle prize valued at \$20.00

#### 11/16/2024 Contest for the Peace Poster District Meeting!



Location: DoubleTree by Hilton Hotel 888 Montebello Blvd, Rosemead, CA 91770



\$30.00 (breakfast with seating) if payment received by Nov 13th \$40.00 (after November 14th)



November 16, 2024 (Saturday)

Breakfast: 8:30 AM-9:30 AM; Meeting: 9:30 AM - 12:30 PM

Note: All clubs in the Foothill area are asked to display their flags. Please bring your flag, flag pole and flag stand. Foothill area clubs will be showcased and briefly share one of your services Head.



Please scan the QR code to register





### 2024-2025

## D4-L2 總監區

# 第三季度總監區會議

主辦: Foothill專區,主席: Iris Ho 何沛嫄

請將支票支付給District 4L2,並郵寄至 Isabel Caldera

郵寄地址: Lions intl District 4L2

P.O. Box 911012

Commerce, CA 90091

電子郵件: isabelcaldera7@gmail.com

Zelle: lionsD4L2.treasurer@gmail.com

必須將付款確認的副本發送至CT Isabel的電子郵件。

已預訂代表要付款。

每位主席和各分會請捐贈一個價值\$20.00的抽獎獎品。

### 11/16/2024為和平海報總監區的比賽!

地點: DoubleTree by Hilton Hotel 888 Montebello Blvd, Rosemead, CA 91770

\$30.00 (有座位的早餐) 如果在11月13日前收到預訂付款 \$40.00 (11月14日後)

時間: 2024年11月16日(星期六)

早餐: 8:30 AM - 9:30 AM; 會議: 9:30 AM - 12:30 PM

備註:請Foothill專區的所有分會展示他們的會旗。請攜帶您的會旗、旗杆和旗架。Foothill地區的俱樂部將被展示,並簡要分享你們的一個服務項目。我們期待您的積極參與和支持!

